

Referat fra styremøte i Oppdal BK

Dato: 26.apr.2017, kl 18:00

Sted: Bowlinghallen

Tilstede:

John Ivar Nielsen (leder)

Per Martin Solli (nestleder)

Vidar Rise (medlem)

Fredrikke Bøe (medlem)

Gerda Vistnes (varamedlem)

Jan Magne Skagen (varamedlem)

Ikke tilstede:

Egil Toftaker (sekretær)

Vigdis Nielsen (kasserer)

Innledning

Vi møttes for å fordele arbeidsoppgaver og snakke litt om plan videre for klubben.

Organisasjonsplan

Vidar har tatt på seg oppgaven å lage en organisasjonsplan for klubben. Noen punkter er:

- Ansvarsfordeling
- Rolleavklaring
- Gjensidig respekt
- Delegering
- Informasjonsflyt
- Inkludering
- Oppgaver

Denne planen skal inneholde hva klubben har som mål, hvordan vi vil ha det i klubben, hva vi skal holde på med og ikke minst hvordan vi skal få til dette på best mulig måte både for oss selv og de rundt oss. Det er viktig med en bevisstgjøring av hva vi skal foreta oss videre fremover.

Vi i styret vil vise at vi tar dette på alvor og er vårt ansvar bevisst. At vi jobber for å få til en bedre fungerende klubb som alle medlemmer er tjent med.

Informasjon

Vi må få klubbinfo ut offentlig ved å bruke klubbsiden på nettet. Vi må kvalitetssikre all viktig basisinformasjon på oppslagstavla. Det er blant annet informasjon om hva medlemskap koster for de forskjellige, hvilke fordeler det gir (bl.a. priser på bowling) og hvilke forpliktelser som følger med.

Per Martin skal lage denne oversikten.

Sponsorer til spilleskjorte

Sponsoravtalene er gått ut, men spilleskjortene er i såpass god stand at vi satser på å videreføre avtalene med de sponsorene som allerede står på skjortene.

Nye sponsoravtaler gjelder for sesongene 2017-2018, 2018-2019 og 2019-2020.

Styret tror at det kanskje ikke blir ny sponsoravtale med Byggmester Egil Toftaker, siden han har begynt i annen jobb, men vi har ikke spurt han om dette enda. Vi kom fram til at hvis han ikke blir med videre som sponsor, beholder vi skjortene som er nå likevel. Hvis det er flere som trekker seg, må vi få nye skjorter.

- John Ivar spør følgende plasser:
 - Oppdal Sten (kr 4500,-)
 - Oppdalsbanken (kr 1500,-)
 - Kiwi (kr 1500,-)
 - Comfort (kr 1500,-)
- Per Martin spør følgende plass:
 - Oppdal Bowling (kr 1500,-)
- Fredrikke og Gerda spør følgende plasser:
 - G-sport (kr 1500,-)
 - Skifer Hotel Oppdal (kr 1500,-)
- Egil var ikke tilstede, men vi ser det som naturlig at han spør følgende plasser:
 - FagFlis (kr 1500,-)
 - Byggmakker (kr 1500,-)
 - Byggmester Egil Toftaker (kr 1500,-)

Dagens tusing

Premiering til Oppdals-treffet.

Vi satser i år på å få inn 10x kr 1000,- og 10x kr 500,- Dette fordeles som tidligere år på denne måten: ene dagen kr 1000,- til ene kjønn og kr 500,- til motsatte kjønn. Neste dag er det motsatt. Det satses på å få på plass 20 sponsorer, selv om det bare er listet opp 19 her som vi skal spørre. Vi har en mulighet til å spørre den som skal ha ProShop her under Oppdals-treffet om mulig sponsor for det vi skulle mangle. Faktura på dagens tusing ettersendes hver enkelt sponsor etter turneringen er ferdig.

- John Ivar spør følgende plasser:
 - Admento
 - Rema 1000
 - Total
 - Spisbar

- Kiwi
- Oppdal Sten
- Per Martin spør følgende plasser:
 - Prøven Bil
 - Oppdal Bowling
 - Motorhuset Oppdal (Storlismia)
- Vidar spør følgende plasser:
 - Spar
 - Minera
 - Coop
 - Felleskjøpet
- Fredrikke og Gerda spør følgende plasser
 - Grillkroa
 - VPG
- Jan Magne spør følgende plass:
 - Toyota Bilia
- Egil var ikke tilstede, men vi ser det som naturlig at han også her spør følgende plasser:
 - Byggmakker
 - FagFlis
- Mariann var ikke tilstede, og er heller ikke med i styret, men vi ser det som naturlig at hun spør følgende plass:
 - Bunnpris
- Bensinstasjonene, Inter-sport og Sport1 var og nevnt som mulige sponsorer til dagens tusing.

Egil var ikke tilstede på møtet, men vi skal spørre han om han kan ta på seg oppgaven med å spørre om Mads Sandbækken vil komme å ha ProShop i år, som i fjor, under Oppdals-treffet.

Få på plass valgkomité

Kjell Furunes er leder og har fått i oppgave å finne to medlemmer til valgkomitéen.

Kjell Arne Voll er muligens blitt med. Kjell Mellemseter og Birger Moe kan kanskje være andre kandidater. Det er viktig at det begynnes å jobbe snart av valgkomitéen, slik at vi ikke havner i samme situasjon som nå sist med at det ble spurt kun kort tid før årsmøtet.

Følgende verv er det som skal fylles (nåværende medlemmer i parentes):

- Leder (John Ivar)
- Medlem (Fredrikke)
- Kasserer (Vigdis)
- Varamedlemmer (Gerda og Jan Magne)

Idrettskretsen har mange typer kurs å tilby for å skolere medlemmer i styre og stell innen idretten.

Trening

Vi ønsker å få til en organisert trening, der det faktisk trenes.

Vi skal og høre om det er muligheter for å få hit Sven Åke Ek med jevne mellomrom for å trene oss. Åke blir med stor sannsynlighet varamedlem av Lovkomitéen, og de har brukt å ha møter på Oppdal.

Vi tenker at det i forbindelse med slike møter kanskje er mulig å få han til å ta en treningsøkt på en time eller to med oss. Selv om Egil ikke var tilstede på møtet, skal vi høre om han kan ta den samtalen med Åke.

Rekruttering

Hva kan vi tilby nye medlemmer?

Vi må få på plass et bedre treningsopplegg, og ikke minst treningskultur, for å få – og ikke minst beholde – nye og eksisterende medlemmer. Kanskje spesielt når det gjelder ungdom. Vi må ha noe å tilby dem. Det må være en struktur og noen som «vet hva de driver med» som kan vise og lære bort. Vi må se på om vi kan få utdannet noen aktivitetsledere som vil kunne være det første steget til rekruttering. Aktivitetsledere vil også være støttespillere til en trener.

Siden vi ikke har noen med trener-kompetanse her i klubben er det også bedre at et (nytt) medlem har en, eller få, å forholde seg til når det gjelder trening. En slags fadder-ordning hadde kanskje passet. En fadder vil være en person med en viss kompetanse, som kan lære fra seg det grunnleggende til nye, og eksisterende, medlemmer. Hvis det er flere faddere som et medlem skal forholde seg til, må de «snakke samme språk». Dvs at medlemmet får samme svar hos de som er fadder på han/henne. Noe annet vil virke forvirrende og til slutt sikkert frustrerende på den som spør. Da er det lett at de kan miste lysten.

Vi har og snakket om å lage til et opplegg mot skolene. Det kan da være mulig å få støtte fra kommune, krets og kanskje forbund. Vi har endel som må på plass før vi kan gå ut med dette.

Turneringer

Det må fokuseres mer på planlegging, gjennomføring og evaluering. At det startes tidlig nok, ha nok mannskap underveis, og - viktig!! – evaluere fort og ærlig i etterkant.

Vi har for få Turneringsledere/puljeledere. De vi har i praksis nå er:

- Kjell Arne Voll
- John Ivar Nielsen

Vi har i tillegg følgende som er godkjente Turneringsinstruktører (TULIK), som kan avholde kurs for å utdanne flere turneringsledere:

- Eivind Vermøy
- Egil Toftaker
- Vidar Rise
- Per Martin Solli

Det må avholdes kurs før Oppdals-treffet. Tidspunkt blir det informert om på klubbsiden og oppslagstavla.

Oppdal BK har følgende turneringer kommende sesong:

- Oppdals-treffet
- Dovresno
- Håndtverkar'n
- Kjeggeljakta

- Klubbmesterskap

Vi har snakket om å sette i gang SommerSerien som et alternativ til trening i sommer. Sommeren er lavsesong for bowling, og det vil hjelpe oss holde formen noenlunde vedlike. Det er spurt om dette på spørreskjema (datert 4.apr.2017) og noen svar har allerede kommet inn.

SommerSerien kan se ut til å bli en realitet allerede nå i sommer Dette kan også være en måte å rekruttere nye medlemmer på, spesielt hvis det er lik pris for alle som deltar.

Spørreskjema

Korrigerings til spørreskjema (datert 4.apr.2017) gjeldene ligaspill:

- Det er ikke en egen liga for herrer. Damer kan delta på lik linje med herrer.
- Skulle vært med en egen rubrikk for dem som kunne tenke seg å være reserve.
 - Løsning: skriv «reserve» på arket eller i en sms til Per Martin på tlf. 48 10 67 27 hvis du allerede har levert inn skjema.

Forberedelse til forbundstinget

Ting-saker ble ikke behandlet spesielt på møtet. Det betyr i praksis at delegatene (Fredrikke og Per Martin) har mandat til fritt å tale klubbens interesser på Tinget 2017. Ferdig utfylt Fullmakt-skjema tas med av delegatene.

Møtet ble hevet kl. 20:45

Referent: Per Martin Solli